

粵語主日崇拜

2024年7月7日上午 11:00

本年度教會主題《彼此相顧, 激發愛心》來 10:24

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 66:1-2〉	主席
讚美詩	〈讚美救主〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
祈禱/主禱文		牧者

【虔守主餐】

詩歌	〈奇妙十架〉	會眾
----	--------	----

【恭聆主道】

宣教分享		導航會
讀經	〈太 28:16-20〉	主席
證道	〈我就常與你們同在〉	陳甦靈傳道
詩歌	〈向萬邦傳福音〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	梁英卓	郭成耀
講員	陳甦靈傳道	繆詠堂傳道
司琴	秦澤憑	郭區以祺
領詩	黃國強	區以恆
司事	梁金若蘅, 譚歐陽婉君	陳愛娣, 譚歐陽婉君
	梁俊密	呂明華
影音	鄧希維, 譚志華	黃國強, 陳家樂

7月份主餐襄禮

梁英卓, 譚歐陽婉君, 梁俊密

国语主日崇拜

2024年7月7日上午 9:30

本年度教會主題《彼此相顧, 激發愛心》來 10:24

【口唱心和赞美上帝】

序樂		安靜默禱
宣召	〈诗篇 67:1-2〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众
祷告/主禱文		刘春妍传道
主餐纪念主		刘春妍传道

【虚心受教敬拜上帝】

宣教分享		導航會
读经	〈太 28:16-20〉	主席
信息宣讲	〈我就常與你們同在〉	陈苏灵传道
回应诗歌		

【关怀互爱见证上帝】

奉献祷告		主席
祝福		刘春妍传道
三一颂		会众
安静默禱		会众
家事分享		刘春妍传道

【崇拜后】祷告会

崇拜事奉配搭

	本主日	下主日
主席	张绍亮	吴海宾
讲员	陈苏灵传道	刘春妍传道
领诗	张绍亮	朱春风
圣餐司事	吴海宾	-
招待	武玉金	朱静贤
儿童	张光裕, 朱春风	刘悦, 许莱
灯光影音	张绍亮	蔡敏燕

周五国语团契节目

7月12日, 国语团契在教会 Potluck & BBQ.

教牧同工 Pastoral Team

夏永康傳道/Pastor Albert Ha 粵語事工 Cantonese Ministry
韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:30am	上午 11:00am
兒童 Children	TBA	上午 11:00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)
帳號: 846 1728 6280, 密碼: 10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors)
隔週二上午 10:00am Alternate Tue
迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun
以勒團 Jireh (中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri
以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)
週日下午 12:30pm Sun
以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Nehemiah (Adults) 8:00pm Tue
Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:30pm Fri

EM Sunday Worship

July 7, 2024 at 9:30 AM

Church Theme “CARE FOR THE ONE”
2024 Hebrews 10:24

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

Worship (Part 2)

Revelation 5:8-13

Speaker: Pastor Michael Welbers

The Lord's Supper

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week: Pastor Michael Welbers



Connect with Us
tinyurl.com/rcmbc-em-connect
Stay informed about ministries/events,
request prayer, and more.

ANNOUNCEMENTS

1. **Join our EM Prayer** Gathering today at 12:15 PM in Room 204.
2. **For young people to discover faith** and grow in their relationship with God, they need at least five caring adults in their lives. Would you be one of those adults and care for the one? Talk to Pastor Michael about different opportunities.
3. **Children Ministry** is grateful for all the volunteers for the whole school year programs of Sunday School and Awana, with special thanks for our dedicated kitchen and clean-up crew: Wendy Tam, Bruce Tam, Elizabeth Chan, Marc Tam, and Scott Tam. Please keep the children, our summer interns and helpers for AIA and VBS in your prayers.
4. We are **looking for more campers, workers, as well as host families for the coaches** for the upcoming AIA Sport Fundamentals Camp on Jul 22 to 26. Please contact Pastor Michael, Ivy Pang or Roanna Ng for more information.
5. **.cM: Registration for AIA Sport Fundamentals Camp** (July 22-26) & **VBS Camp** (August 19-23) for Grade 1-6 in September is open to the public at church website www.rcmbc.ca or by **QR code** on bottom right page. We invite you to use the same link to sign up as workers for the camps and be a blessing to our campers.
6. **The EM Retreat** will be held from Sept. 6-8, 2024, at Charis Camp, in Chilliwack, for ages 16 and up. There will be activities such as a ropes challenge course, archery, climbing wall and a prayer walk. The registration fee is \$250 per person. Registration starts July 14th. Please contact Adelaide Chan, Alice Wong, Valerie Tam or Pastor Michael for more information.



AIA Registration code
註冊碼

教會事工

1. 我們感謝導航會(Navigator)Donald Passi 在粵語和國語堂分享宣教信息。願主藉著信息激勵我們遵行福音廣傳的大使命。
2. **英語事工**將於 9 月 6-8 日在 Chilliwack 的 Charis Camp 舉辦英文退修會，適合 16 歲以上的青少年和成人。活動包括繩索課程，射箭，攀岩，禱告行軍等等。註冊費每人\$250，7月14日開始接受報名。欲知詳情，請聯繫 Adelaide Chan, Alice Wong, Valerie Tam 或 Pastor Michael.
3. **粵語成人主日學 7-8 月份課程**:《哥林多後書》，於今主日早上 9:30 開課，導師是陳明斌牧師。
4. **粵語浸禮班**於今主日早上 9:30 開課。同時，也邀請初信的弟兄姊妹參加，藉此對基督信仰有更多認識。
5. **兒童事工**:我們感謝**兒童主日學**和**AWANA** 所有老師及助手。特別感謝在廚房工作的譚歐陽婉君姊妹、譚共展弟兄、陳張惠英姊妹及作清潔的譚敏舜弟兄和他兒子譚子豐。感謝他們整年辛勤在主裡事奉。請大家繼續為小朋友，暑期實習生以及 AIA 運動營和兒童聖經日營的工作人員祈禱。
6. **AIA 運動日營**將於 7 月 22-26 日舉行，我們現正需要尋找更多參加者，工作人員及給教練住宿的家庭。欲知詳情，請與韋伯斯傳道，彭平原姊妹、吳趙心韻姊妹聯絡。
7. **兒童事工**: **AIA 運動日營**將於 7 月 22-26 日;**兒童聖經日營**在 8 月 19-23 日舉行，適合升讀一至六年級的兒童參加。現已公開接受報名，請到教會網址 www.rcmbc.ca 或掃描下方二維碼。同時也邀請您用同一個網站報名成為工作人員，使活動能順利進行，成為參加者的祝福。
8. 崇拜後請各位弟兄姊妹幫忙將禮堂外面的**摺枱及雜誌架**搬回禮堂和儲物室。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 63 人
EM 英語 38 人 cSS 兒童主日學 22 人
MM 國語 24 人 (Zoom 4 人)
MCP 國語兒童節目 8 人